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Abstract (en)
The block (10) has rigid body shell elements (12) with transversal bumper beams (28) fixed on lower side rails (24). Each rail has a final fixation
plate (32) located at a front end of the rail. A transversal structural front face (14) is fixed on the elements at rear of the plate. Each of flexible arms
(20) carries an optical block (22), and is fixed to a bumper skin (18) and a lateral flange (16). Each arm is arranged on a front region of the elements
located at front of the plate while being separated from the face. The region is chosen among the beams, the plates and shock absorbers (30).

Abstract (fr)
Ce bloc avant (10) comprend des éléments rigides (12) de caisse comportant au moins deux longerons (24) et une poutre (28) de pare-chocs fixée
sur les longerons (24). Le bloc avant (10) comprend un organe transversal (14) de structure, fixé transversalement sur les éléments de caisse (12),
une peau (18) de pare-chocs, au moins un panneau (16) de carrosserie, et deux bras souples (20) de support de blocs optiques (22). Chaque
bras souple (20) porte un bloc optique (22) et est fixé a la peau de pare-chocs (18) et/ou au panneau de carrosserie (16). Chaque bras souple (20)
est rapporté sur une région avant (28) des éléments de caisse (12) située sur les platines avant (32) de longerons ou a I'avant (28 ; 30) desdites
platines avant (32), a I'écart de I'organe transversal de structure (14).
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